
Den 16. februar 1988.

Bygårdens Vejlaug.

Referat af bestyrelsesmøde, den 15. februar 1988.

På mødet blev vejsagen, inklusive el-kabler i jord, og den kommende generalfor-
samling grundigt drøftet.

Følgende blev besluttet:

Vejsagen.

5.5. kontaktede Københavns Kommune om "ny" fordelingsnøgle (de 3 grunde mod
privatvejen Herlufholmsvej skal kun bidrage med 1/2 bidrag).

Det bemærkedes, at kirkens grund ud mod Støvringvej (ved siden af præstegår-
den) ikke var med i fordelingen.

Børglundvej blev det springende punkt. Intet at gøre p.t, (hjørnegrunde kunne
måske tælle med halvdelen til hver vej). Senere kunne Pressen måske involveres.

K.G. overtog og optog forhandlinger med Belysningsvæsenet.

Generalforsamling.

Der var kommet 2 forslag til dagsordenen. De blev sendt ud sammen med
regnskabet (A. B.).

A.B. tog også kontakt med firma for trykning af kontraktkopier m.m.

Ordstyre i forslag: Torben Gelineck.

Forslag til medlemmer til bestyrelsen: Jørgen Myren eventuelt Marianne Larsen
(K.G. spørger).

Jesper spørger Michal Wind.

Bestyrelsen tager senere efter generalforsamlingen stilling til formandsvalg, som
afløser for K.D.

Revisorer: Poul Hjort-Petersen menes at ville fortsætte, Leo Preening tvivlsom.

Uændret kontingent fordi: Vi ved ikke, hvornår og hvordan vejsagen falder ud.

Nye træer skal plantes.

Budget for 1988/89 efterlystes (A.B. kontakter kassereren).

Det blev besluttet, at A.B. køber protokol inden generalforsamlingen.

Mødet sluttede kl. 21.00.

M~hilsen

Arne.


